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Dags igen för Anderslövs marknad! 

Det är alltid trevligt att finnas på plats på 

Anderslövs marknad. För att föra ut vår politik och 

för att diskutera någon fråga över en kopp kaffe. 

Såklart finns vi tillgängliga även efter marknaden. 

Enklast via mejl till trelleborg@vansterpartiet.se. 

Och vill du stötta oss genom att bli medlem, kan 

du enklast göra det via hemsidan vansterpartiet.se. 

Välkommen i en rödgrön växande rörelse! 

 

 

Kommunfullmäktige: Det här har vi gjort - så här vill vi fortsätta! 

I valet 2022 lyckades vi i Vänsterpartiet återkomma till fullmäktige efter att ha varit utanför i 16 år. Vi fick två ordinarie 

platser och har dessutom plats i flera av nämnderna. Stort tack för förtroendet!  

Som bekant består styret av en koalition med SD, M, KD och L vilka gemensamt har pekat ut Sverigedemokraten 

Mattias Andersson till att vara kommunalråd. Vi utgör opposition liksom S, VS och C. Och det finns sannerligen en 

hel del att opponera emot!  

Vi är det minsta partiet i fullmäktige, de platser vi har fått ger oss insyn, men inte så mycket inflytande. Ändå försöker 

vi så gott vi kan att påverka besluten i positiv riktning. Så att de blir lite grönare och lite rödare. För en ekonomisk, 

miljömässig och social hållbarhet. För att utjämna klyftorna i samhället, istället för att vidga dem som styret vill. För 

att se frågorna ur medborgarnas perspektiv och gynna de svaga grupperna i samhället.   

I detta VänsterBlad finns ett urval av det vi hittills gjort i kommunpolitiken och lite om det vi vill göra framåt. För 

mycket återstår att göra. För ett mer hållbart Trelleborg (och Anderslöv). Med resurser till dem som behöver det bäst.  

 

Anderslövs museum 

När styret sålde ut det gamla kommunhuset i 

Anderslöv för något år sedan lovades att det inte 

skulle påverka verksamheten. Men löften kan ges 

för att sedan brytas. Vi vet vad som hände därefter. 

250 tkr hade räddat museet ett år till. En bråkdel 

jämfört med de 6 mkr som kommunen sponsrat en 

golfturnering med, eller de 4 mkr som man årligen 

sponsrar Engelska skolan med.  

Vi har konsekvent stöttat museiföreningen, tyvärr 

förgäves när styret har varit helt ointresserade av att 

värna ett värdefullt kulturarv. 
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Politikerarvodena 

En av de mest diskuterade och mest uppmärk-

sammade frågorna i fullmäktige har varit de egna 

arvodena. Som förtroendevald känns det onekligen 

pinsamt att det är den frågan som skapat störst 

engagemang hos de styrande. Att berika sig själv på 

skattebetalarnas bekostnad. Det är helt orimligt att 

Trelleborg ska ha 6 heltidsarvoderade kommunalråd 

samt 4 kommunalråd på halvtid! Vi har såklart hela 

tiden har kämpat emot detta. Politiskt engagemang 

ska inte bygga på girighet!  

 

Internationella Engelska Skolan 

 

Som bekant sponsrar styret Internationella Engelska skolan (IES) 

med 4 mkr om året. Pengar som borde gå till undervisningen, men 

istället hamnar i aktieägarnas fickor. Men inte nog med detta, för 

varje elev som kommer från andra kommuner betalar Trelleborgs 

kommun en ersättning till IES! Hur någon kan tycka att det är väl 

använda skattepengar är för oss en gåta. Det är fundamentalt fel att 

sponsra skolkoncerner med skattepengar. Resurser till skolan 

behövs där för att stärka verksamheten. Skolan ska styras utifrån 

behov, inte utifrån vinstintresse och marknadslogik. 

 

Det finns en annan väg!  

Det finns en annan väg för ett bättre Trelleborg. I vårt 

budgetförslag i höstas kunde vi visa hur resurser kunde 

omfördelas för ökad jämlikhet och rättvisa. Och det utan 

att höja skatten.  

Det vi främst satsade på var mer resurser till skolan, 

socialtjänsten och kultur- och fritid. Elevhälsan, 

hemtjänsten, studieförbunden, skolfrukost, mensskydd i 

skolan, kvinno- och brottsofferjouren samt Anderslövs 

museum var bara några av de områden som fick mer 

utrymme i vårt förslag.  

Och vi gör detta för att vi tycker att det är viktigare än 

extremt höga politikerarvoden. Viktigare än sponsring av 

Engelska skolan. Viktigare än stora satsningar på vägar 

som egentligen är statens ansvar. För vi vill att resurser 

ska gå till dem som behöver det bäst.  

Och det är så vi tänker fortsätta arbeta framåtriktat. För 

ökad rättvisa och minskade klyftor. För miljömässig, 

social och ekonomisk hållbarhet. För ett lite bättre 

Trelleborg!  

Hur tänker du?   

 

 

 

 


